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arupärimine	
	
	
	
Ajalehes	 Sakala	 2.11.2016	 ilmunud	 artiklis	 “Kirgi	 kütnud	 loomatsirkus	 pääseb	 Viljandisse	
esinema”	põhjendasite	Zoo	Imperium	tsirkuse	lubamist	väitega,	tsiteerin:	“Juhin	tähelepanu	
sellele,	 et	maa	 kasutusse	 andmisest	 keeldumiseks	 peab	 olema	 seaduslik	 alus.	 Sellist	 alust	
praegu	ei	eksisteeri.”	
	
Linnavalitsus	 on	 olemuselt	 kollektiivne	 organ.	 Sellest	 tulenevalt	 küsin,	 kas	 ja	millised	 olid	
linnavalitsuse	täiendavad	argumendid	loomatsirkuse	lubamiseks?	
	
Vastuseid	soovin	kirjalikult	emailile.	
	
	
	
Lugupidamisega	
	
Randel	Länts	
	
	
	
	
	


